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tónomas, se participa activa-
mente para lograr el estableci-
miento del nuevo marco nor-
mativo que regulará la produc-
ción de electricidad a partir de
energías renovables.
El seminario se integra en los
actos y eventos de la semana
de energías renovables que se
celebra en Vigo entre el 4 y el
10 de junio, coincidiendo con
el Congreso de energías renova-
bles y medio ambiente y con la
Feria internacional Enernova,
contribuyendo así a resaltar el
papel de Galicia como lugar de
referencia en la generación de
energías renovables.
Los socios del proyecto Ener-
silva agradecen el apoyo pres-
tado por todas las institucio-
nes participantes en el semi-
nario, muy especialmente a las
autoridades del programa In-
terreg III B Sudoe de la UE que
cofinancia el desarrollo del
proyecto ■ É fundamental conseguir valorizar a biomasa procedente de coidados silvícolas.

O proxecto FORSEE chega ao
seu fin e o día 23 de abril tivo
lugar na Escola Politécnica Su-
perior de Lugo a presentación
dos resultados en Galicia.
O obxectivo do proxecto era
avaliar os criterios e indicado-
res da xestión forestal sostible e
adaptalos á realidade dos mon-
tes galegos. No proxecto parti-
ciparon socios de Irlanda,
Francia (Aquitania e Midi Pyré-
nées), Portugal (Centro e Nor-
te) e España (Cataluña, País
Vasco, Navarra, Castilla-León,
Cantabria e Galicia).
A apertura da Xornada na que
se presentaron os resultados
correu a cargo do director da
Escola Politécnica Javier Bue-
no Lema, dando paso de se-

guido á presentación por par-
te de varios profesores dos re-
sultados dos criterios e indi-
cadores de xestión forestal
sostible avaliados dentro do
proxecto: fixación de carbono,
sanidade forestal, produción
forestal, biodiversidade, pro-
tección de solos e aspectos
socioeconómicos.
No acto tamén participou o xe-
rente da Unión de Silvicutores
do Sur de Europa, Óscar Ba-
rreiro Mouriz e mais o director
do Instituto Europeo do Bos-
que Cultivado, Chistophe Ora-
zio, esta última institución foi
a coordinadora do proxecto.
Ao longo da mañá tamén se
presentaron as liñas de inves-
tigación forestal que se están

levando a cabo na Escola Po-
litécnica de Lugo, e tamén se
fixo unha semblanza da si-
tuación da certificación en
Galicia a cargo do vicepresi-
dente da Asociación Galega
Promotora da Certificación
Forestal PEFC en Galicia, Ma-
nuel Marey Pérez ■

Presentación dos resultados 
do proxecto FORSEE en Galicia




